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Zápis z jednání partnerského výkonného výboru 
Kraje Vysočina a Jihočeského kraje 

 
DUBEN 2024  

 
 

 

 
Termín jednání: Sobota 26. 4. 2024 
 
Místo jednání: SH ZŠ Chýnov, Zámecká 525, Chýnov 
 
Začátek jednání:            08:30 
  
Konec jednání:                    10:30 
 
Přítomni: Lukáš Dolejš, Michal Pazderník, Lucie Predajňová, Jiří Tlustý, Kamil Vraspír  
 
Omluveni: Tomáš Rosecký 
 
Sekretáři:  Jiří Matyáš, Petra Dufková 
 
 
 

 
 

 

Navržený program jednání:   bod vede 

1) Úvod a schválení programu jednání             Dolejš 
2) Jmenování ověřovatele zápisu                     Dolejš 
3) Kontrola Zápisu z minulého jednání VV a plnění úkolů    Dolejš 
4) LK – příprava sezony 2024/2025      Tlustý, Dufková 

- Návrh systémů soutěží 
- Struktura soutěží 
- Schvalování Předpisů soutěží 

5) Materiály na RVH                                       Matyáš a předsedové     
          komisí 

6) Ostatní 

- Seznámení s rozhodnutím ORK 
- Rakousko – informace 
- Předávání pohárů 
- Termín LA 
- Setkání oddílů Vysočiny 
- Setkání jihočeských oddílů 
- Informace o možné změně trenérského vedení u krajské reprezentace chlapců Vysočiny 
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1) ÚVOD A SCHVÁLENÍ PROGRAMU 

Lukáš Dolejš, hejtman Jihočeského kraje, pověřen řízením VV, přivítal všechny přítomné členy RVV. VV schválil 
doplněný předložený program jednání.  
            

2) JMENOVÁNÍ OVĚŘOVATELE ZÁPISU 

Lukáš Dolejš navrhl a jmenoval Lukáše Dolejše ověřovatelem zápisu. 

 

VV vzal toto na vědomí 

 

3) KONTROLA ZÁPISU Z MINULÉHO JEDNÁNÍ VV A PLNĚNÍ ÚKOLŮ 

Jiří Matyáš podrobně prošel Zápis z řádného březnového jednání RVV a z mimořádného jednání RVV ze dne 
14. 4. 2024 a proběhla kontrola plnění zadaných úkolů. Všechny zadané úkoly byly splněny. 
               

 

4) LK – PŘÍPRAVA SEZONY 2024/2025 

Jiří Tlustý předložil přítomným připravené písemné materiály – Návrh systému soutěží 2024/2025 a Struktura 
soutěží 2024/2025. 

Tyto připravené materiály podrobně vysvětlil a proběhla mezi přítomnými rozsáhlá diskuse. 

Během diskuse vzali přítomní na vědomí zpracovaný zápis z jednání KMM s připomínkami k Návrhu systému 
soutěží, z kterého vyplynuly některé změny. 

Dlouze se hovořilo o systému soutěží starších žáků, kdy KMM by ráda aby se hrálo v obou krajích stejnou formou 
a to jsou tzv. dvojkola s časem hry 3x13 minut. 

Dále se přítomní shodli na vyškrtnutí řádku se soutěžemi Přeboru starších žáků, které jsme nikdy nevypisovali. 

 

Jiří Tlustý dále podrobně hovořil o přípravě TL vzhledem k požadavkům KMM a KRD – proběhla diskuse. 

 

Lucie Predajňová prezentovala stanovisko KMM, která vznesla žádost o zrušení povinnosti používání brýlí 
v kategorii starších žáků, kterou odsouhlasil RVV při svém jednání 26. 3. 2024, kde bylo odhlasováno používání 
ochranných brýlí pro oba ročníky starších žáků a to konkr. 2010–2011 bez výjimky. RVV si za svým hlasováním 
stojí. Oba ročníky budou uvedeny v předpisech dotčených soutěží, KRD instruuje rozhodčí k pečlivé kontrole na 
turnajích a reportaci prostřednictvím ZOU. Z jednání KMM vzešlo také doporučení, že by v předpisech mladších 
žáků mělo být stanoveno, že v případě, kdy oddíl plánuje přihlásit 2-3 družstva do soutěže 3+1, aby měl povinnost 
přihlásit alespoň 1 družstvo do soutěže 5+1. Cíl je zajistit adaptaci lepších hráčů na systém 5+1, na Vysočině je 
přestup do starších žáků pro mnohé krizový, chybí jim orientace na větším hřišti. V předpisech soutěží 5JZ1 a 
5VZ1 je nutné dodržet ustanovení Pokynu pro řízení regionálních soutěží zejm. v případě použití snižovačů. 

 

Po diskusi a připomínkách k Návrhu systému soutěží a Struktuře soutěží proběhlo hlasování o těchto materiálech 

 

HLASOVÁNÍ        PRO      5        PROTI      0         ZDRŽEL SE     0 

 

RVV schválil materiály Návrh systému soutěží VYaJČ 2024/2025 a Struktura soutěží Regionu 5 2024/2025 

 

Úkol 04/2024 01: Dle zpracovaného a odhlasovaného Návrhu systému soutěží 2024/2025 upravit Předpisy 
soutěží. 

     Termín: 28. 4. 2024 

     Zodpovídá: Jiří Tlustý 
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5) MATERIÁLY NA RVH         

Sekretáři regionu zrekapitulovali požadavky na přípravu podkladů na RVH, v úterý 23. 4. 2024 bude uzávěrka 
kandidátek do voleb delegátů na CE VH v Brně. Sekretáři prosí předsedy o zaslání připomínek k obsahu zpráv 
za jejich komise. Ve středu 24. 4. 2024 bude připraven kompletní soubor podkladů, na čtvrtek 25.4. 2024 je 
plánováno schválení per-rollam. Odeslání proběhne v pátek 26. 4. 2024, ideálně v dopoledních hodinách.  

 
6) OSTATNÍ 

a) Seznámení s rozhodnutím ORK – Jiří Matyáš, Lukáš Dolejš a Michal Pazderník předložili přítomným výsledky 
rozhodnutí ORK. Z diskuse vyplynulo, že RVV je připraven připravit další podklady pro jednání CE VV ohledně 
střetu zájmu a celé proběhlé situace. 
 
b) Rakousko – informace 
Jiří Matyáš a Kamil Vraspír seznámili přítomné s konečnou fází přípravy, hovořili o zajištění dopravy, ubytování a 
stravování hráček. Vzhledem k tomu, že nebyl připuštěn na ODM ročník 2008, slouží tato akce jako náhrada pro 
dívky, které o podobný vrchol sezóny projevily zájem již před rokem, veškeré tréninkové aktivity, které hráčky 
v posledním roce absolvovaly, byly s vědomím, že se ODM nezúčastní. Trenéři dívek Vysočiny i Jižních Čech již 
zaslali vybraným dívkám nominace s podrobnými informacemi o cestě na tuto akci.  
 
c) Předávání pohárů – v Teamsech členové RVV vyplňují postupně termíny pro předávání pohárů, tak aby 
sekretáři mohli jednotlivým členům poháry pro předání doručit. 

 
d) LA – ve FISu zadán na 18. 6. 2024 Bystřice n. P. – členové VV se budou snažit zajistit přípravu tak, aby 
došlo k rozlosování soutěží on-line 
 
e) Setkání oddílů Vysočiny a Jižních Čech 
Petra Dufková hovořila o žádosti některých oddílů, aby minimálně před novou sezonou došlo ke svolání setkání 
oddílů dle krajů, kde by si oddíly mohly pohovořit o proběhlé sezoně a připomínkovat připravovanou sezonu. 
V letošním roce bohužel již toto VV nestihne před sezonou uskutečnit, ale RVV rozhodl, že během následujících 
sezon vždy proběhnou 2 setkání – v listopadu a v únoru. První setkání oddílů proběhne v listopadu 2024, termín 
se sekretáři oddílů dozví při školení sekretářů a VD v září 2024. 
 
f) Informace o možné změně trenérského vedení u krajské reprezentace chlapců Vysočiny – Sekretář KMM Jiří 
Matyáš informoval o situaci ve fungován realizačního týmu krajské reprezentace chlapců z Kraje Vysočina. 
Členové RT nás oslovili s přáním, aby došlo k výměně dříve schváleného RT Vít Rosecký a Martin Karbaš za 
navrhované nynější asistenty Radek Kubeš a Jiří Šenkýř. RVV doporučil sekretáři KMM, aby vyvolal jednání 
KMM, vedení KCTM s trenéry, kde situaci kompletně proberou. Je nutné vše schválit KMM, RVV a nechat schválit 
CE KVM, následně informovat pracovníky krajského úřadu z důvodu příprav smluv a akreditace na ODM. 
Schválení RVV by mělo proběhnout při příštím jednání RVV 3. 5. 2024. 
 
 
 
Jednání ukončeno v 10:30. Další jednání proběhne 3. 5. 2024 – v rámci RVH. 
 
 
Zapsala: Petra Dufková  
Ověřil: Lukáš Dolejš, jmenovaný ověřovatel 


